
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 48 af 30. oktober 2024 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Steffen W. Frølund (LA). 

 

 

Rasmus Stoklund 

/ Lasse Bank 

  

18. november 2024 
J.nr. 2024 - 2586 

 

Offentligt
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 48

Skatteudvalget 2024-25



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren give et estimat på, hvad provenutabet vil være, hvis man bagudrettet fritog 

alle børsnoteringer de seneste syv år for lagerbeskatning? 

 

Svar 

Det lægges til grund, at der spørges til de provenumæssige konsekvenser ved at give mu-

lighed for, at selskaber kan få adgang til at skifte til realisationskatning af noterede porte-

føljeaktier i selskaber, som er børsnoteret fra 1. januar 2018, i syv år efter børsnoteringen. 

 

Jeg henviser til besvarelsen på SAU L 28 - spørgsmål 17 af 7. november 2024, hvor de 

skønnede provenumæssige konsekvenser fremgår. 


	Spørgsmål
	Svar

